
Trafikutredning 
i Södra Sandby
- Enkätstudie

I arbetet med trafikutredningen i Södra Sandby genomfördes en enkät om vad man 
anser generellt om trafikmiljön, men också om specifika åtgärder. Detta är en 
översiktlig sammanställning av enkäten.

Bilaga 1 



Med anledning av coronan användes enkät som dialogform, och enkäten fanns tillgänglig 
på lund.se under tre veckor hösten 2020. Sammanlagt besvarade 137 personer enkäten. 
Information om att enkäten fanns spreds via projektet Fokus Södra Sandby. Nedan 
presenteras ålderfördelning, vanligaste färdsätt samt könsfördelning på respondenterna.
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Vanligaste färdsättet

Bil Kollektivt Cykel Gång
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Hur nöjd är du med trafikmiljön i Södra Sandby idag?
Man kan konstatera att respondeterna inte är särskilt nöjda med trafikmiljön i 
tätorten.
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I enkäten fanns en rad åtgärder presenterade där respondenterna fick markera vilka som 
de ansåg vara viktigast. De ombads också värdera hur viktigt det är att åtgärder 
genomförs. 
Hur viktigt är det att de åtgärder, som du markerat, genomförs?
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48/45/19/0

Respondenterna gavs möjlighet att värdera hur viktigt 
det är att kommunen tar över väghållaransvaret för 
statens vägar i Södra Sandby. De flesta ansåg att det är 
mycket viktigt eller viktigt.
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Åtgärder
I arbetet med trafikutredningen har trafiksystemet inventerats och en 
stor mängd möjliga åtgärder identifierats. Åtgärderna delades in i tre 
grupper:

• Trafikmiljö
• Centrum
• Cykelvägnät

Grupperna presenterades i enkäten och inom respektive grupp ombads 
respondenterna välja vilka åtgärder en ansåg vara viktigast. Resultaten 
för respektive grupp presenteras på de tre följande bilderna.



Trafikmiljö



Centrum



Fotgängare och cyklister



I enkäten ställdes också frågan 
om vi glömt någon åtgärd? Det 
hade vi. Frågan resulterade i 74 
nya åtgärdsförslag. De allra flesta 
rörde specifika platser. Men 
följande generella åsikter 
framfördes. 

• ökat tryck pga utökning P7

• angeläget att kommunen 

tar över väghållaransvar

för att kunna skapa helhet


